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Betreft: Voortgang gesprekken bewonersplan Land in Zicht 

Aan de leden van de Gemeenteraad Haarlem 

Raadsgriffie per email: Griffiebureau@haarlem.nl

Geachte raadsleden,

Enige tijd geleden heeft u van ons een bewonersplan ontvangen dat een oplossing moet bieden 
voor de parkeerproblematiek in de nieuwbouwwijk ":Land in Zicht". Dit plan heeft de steun van 
86% van alle bewoners van de wijk en is in uw raad besproken met wethouder C.Y. Sikkema.

U heeft als raad aan de wethouder gevraagd met de bewoners over het plan in gesprek te gaan. 
De wethouder heeft toegezegd dit te zullen doen.

Inmiddels heeft een uitgebreid gesprek plaatsgevonden met de gebiedsmanager, Hans Vriend, 
en de procesmanager, Wimmy Hengst, (namens de gemeente) en de heren Hendriksma, Hup en 
Van Dijk (namens de bewoners).

Mede dankzij de inzet van de heer Vriend en mevrouw Hengst is dit gesprek positief verlopen. 
Op basis van een inhoudelijk gesprek over het bewonersplan is gezamenlijk geconcludeerd dat 
dit plan voldoende aanknopingspunten biedt om op basis daarvan de dialoog tussen bewoners en 
gemeente voort te zetten.

Gezamenlijk is in kaart gebracht welke technische aanpassingen nog noodzakelijk zijn. Deze 
zullen in overleg met de betrokken ambtenaren door ons in het plan worden aangebracht. Ook 
zal door de gemeente in kaart worden gebracht welke juridische stappen gezet moeten worden 
om het plan te kunnen uitvoeren.

Daarnaast zal door ons samen met vertegenwoordigers van de gemeente gesproken worden met 
de relatief kleine groep bewoners die het plan niet actief ondersteunt (14%) om nogmaals te 
inventariseren welke bezwaren er leven en te kijken of het plan op eventuele kritiekpunten kan 
worden bijgesteld.

Het is onze hoop dat de wethouder voor het einde van het jaar het definitieve plan kan 
aanbieden aan uw raad. Het is daarna aan de wethouder en uw gemeenteraad om te komen tot 
besluitvorming.

Wij zijn hoopvol gestemd en danken de betrokken ambtenaren voor hun constructieve 
benadering van het plan en gaan ervan uit u hiermee naar behoren te hebben geïnformeerd.
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Hoogachtend, 

Bewonerscommissie:

Hans Hendriksma 
Rick Hup 
Ton F. van Dijk

(Namens 86% van de bewoners van Land in Zicht)
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